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Quin estiu més intens!
Colònies i campaments, Camí de Sant Jaume, obres i
reformes (ascensor, banys, so, climatització, il·luminació),  
comiats i benvingudes, i molta calor.
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SEMINARI CRISTIANISME I JUSTÍCIA 

10 DE NOVEMBRE 2023
Enric Vilà - LGTBIQ i l’Església

12 DE GENER 2024
Col·lectiu Alcem la veu - Feminisme i 
l’ Església 

9 DE FEBRER 2024
Josetxo Ordoñez - Drets Humans

2 DE MARÇ 2024
Joan Morera - Polarització i Conflicte 

 6 D’ABRIL 2024
Cristina Inoges - Església Sinodal

PREGÀRIA TAIZÉ

divendres
27 d´OCTUBRE
24 de NOVEMBRE

a les 20:30 h.

PORTADA PESSEBRE

diumenge
17 de DESEMBRE

SECRETARIA
¬informació, acollides...
De dilluns a divendres
de 18:00 a 21:00 h.

DESPATX PARROQUIAL
¬ Certificats, expedients,
batejos, comptabilitat...
dimarts de 18:15 a 20:00 h.

CONFESSIONS
¬ dijous i divendres de 19:00 a
20:00 h.

HORARI
PARROQUIAL

RECÉS DISSABTE 

18 de novembre  2023

27 de gener 2024

9 de març 2024

1 de juny 2024

horari: 10:00 a 13:00 h.

ASSEMBLEA COMUNITAT 
PARROQUIAL

dissabte
20 de GENER

horari: de 10:00 a 13:00 h.

HORARI D’EUCARISTIES

¬De dimarts a divendres:

                       a les 20:00 h.

¬Dissabtes: a les 19:30 h.

¬Diumenges: a les 10:00 h.
                                 (castellà)
                        a les 12:30 h.
                        a les 20:00 h.
    a les 20:30 h.  d’abril a octubre
                               



PARRÒQUIA RENOVADA, I ARA QUÈ?
Després d’un estiu de vertigen, amb les activitats dels joves
(colònies, campaments, Camino...) i també amb la reforma de la
Parròquia, toca començar un nou curs, estem totes a punt?
A punt per gaudir dels espais físics que ens hem trobat renovats,
més confortables, més acollidors, més adaptats, més amables, més
bonics.
Però, així mateix, estem a punt per anar-nos transformant i sentir-
nos també nosaltres renovats?
Aquest lloc bonic també és un lloc bo per a nosaltres, de calma, de
silenci i també festiu i celebratiu. Aquest lloc, que no és físic, l’hem
de treballar i l’hem de construir, mantenir i enriquir. 
Aquest lloc és la COMUNITAT. Comunitat viva, activa, que som tots i
totes i que ens va transformant i ens ajuda a créixer.
També comunitat acollidora pels que són fora i cerquen. Estem a
punt per donar-los la mà i fer que entrin a descobrir l’Amor de Déu
que és també per a ells? 
Si sabem on volem anar, per què, des d’on i amb qui, podrem anar-hi. Per
tant, posem-nos en marxa.

Ramona Alamon
Presidenta de la Comunitat Cristiana
Parròquia Sant Ignasi de Loiola
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EDITORIAL



Adaptació a la nova normativa
de centres de concurrència
pública.
Adaptació a la recent Normativa
de Centres de Culte.
Lluita contra el canvi climàtic,
tenint com a màxim objectiu la
sostenibilitat del projecte: hem
eliminat el gas per un sistema
de calefacció i refrigeració més
sostenible, hem instal·lat  un
recuperador de calor, que ens
portarà un importat estalvi
d’energia i ens ajudarà a tenir
en tot moment un aire no viciat,
un aire sempre sa i renovat
sense necessitat d’obrir
finestres.

Una Parròquia del Segle XXI

Com la majoria sabeu, aquest estiu
s’ha procedit a fer, m’atreviria a dir,
la primera gran reforma de la
nostra Parròquia després de 46
anys d’existència.
El que s’ha fet és tota una
remodelació a fons de tots els
serveis, encara que no s’apreciï.
Aquests canvis han estat sempre
pensant en els següents criteris:
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Hem instal·lat un ascensor, així
com un lavabo adaptat per a
les persones amb mobilitat
reduïda i amb necessitats
especials.
Hem canviat la megafonia, per
millorar la sonoritat
Hem posat a les portes de
sortida un sistema antipànic tal
com marca la normativa.
Hem implementat les mesures
d’entorn segur. Ara no tenim
cap sala opaca, hi ha vidre a
totes les portes que fa visible el
seu interior.
Hem canviat tota la lluminària,
per la més eficient, led.
I finalment, perquè l’obra global
s´ho meriex hem polit i
abrillantat el terra.

Que ens cal a partir d’ara?
continuar tenint cura de la nostra
petita casa comuna, que és la
Parròquia. 
Totes aquestes obres han tingut un
cost econòmic, des d’aquestes
línies fem una crida i us demanem
les vostres aportacions.

Ramon Vicens

CASA BONICA 
I SOSTENIBLE

Si vols fer aportacions puntuals, les pots
fer al compte de Caixa Guissona

ES29 3140 0001 9800 1621 1300
o

BIZUM 07163

Ajuda’ns a finançar les
Obres per fer “una Nova
Parròquia”!

Desgrava a la teva
declaració de la Renda.



Va haver-hi estones de pregària i
reflexió personal, altres moments
en els que es compartia en grups
amb membres barrejats aquells
ressons que sortien. Finalment ens
vam separar en les tres àrees
diferents (MAGIS, famílies i
Esglésies, Parròquies i Santuaris)
per poder somiar plegades i
aportar idees tangibles que
permetessin materialitzar tot allò
que havia anat sortint, més encarat
a cada grup.
Aquesta trobada ens va permetre
posar-nos cara i escoltar-nos amb
persones de diferents
procedències i àrees, donant a
conèixer realitats diverses del
territori. D’aquesta manera,
l’assistència del Roger Torres SJ
(àrea Esglésies, Parròquies i
Santuaris) i l’Ares Mateus (àrea
MAGIS) a la trobada, va permetre
donar veu a la Missió Lleida.
La trobada va finalitzar amb la
participació del Provincial, Enric
Puiggròs SJ, que va acompanyar-
nos a l’assemblea final i escoltant
totes aquelles propostes que van
fer les diferents àrees.

Ares Mateus

EIX de la FE
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Des de dijous 28 fins dissabte 30
de setembre, vam poder participar,
a Madrid, de la primera trobada de
l’Eix Transmissió de la fe, que
forma part del Sector Servei de la
Fe. En aquesta trobada hi van
participar una quarantena de
persones d’arreu de la Província,
entre Jesuïtes i laics de les tres
àrees: MAGIS, Famílies i Esglésies,
Parròquies i Santuaris. 
Amb aquests grups es van fer uns
primer passos per posar en marxa
el que demanava l’Eix Transmissió
de la Fe: iniciar processos creatius
d’anunci i de creixement de la fe.
Principalment es partia de tres
grans processos:
- El primer, obrir-nos a la gran
diversitat de situacions vitals, graus
de religiositat i recerca de les
persones. 
- El segon, proposar l’anunci de la
Bona Notícia de Jesucrist des del
testimoni de vida personal i
comunitària, des de processos de
despertar de la fe, primer anunci i
iniciació a l’experiència espiritual.
- I el darrer, ajudar al creixement
de la fe que s’alimenta en l’oració,
es viu en la comunitat cristiana, se
celebra a la litúrgia i es desplega en
el compromís amb els altres.



Ares, presenta’ns la Cristina.
Què valores d’ella ?
ddddd
La Cristina és una persona amb
molta vitalitat, entusiasta i
compromesa. Predisposada a
escoltar i sobretot a acompanyar
des del seu caliu i senzillesa.
Hem crescut juntes i hem
esdevingut les persones que
som ara aquí, a l‘Esplai i a la
Parròquia Sant Ignasi. Amb ella
sé que en aquest repte que
entomem em sentiré sempre
recolzada, des dels moments
més difícils fins les propostes
més esbojarrades. 

Cristina i Ares, quins són els
reptes de l’Esplai ara?

Hi ha hagut molts canvis en
l’equip, arriba un grup de
monitores joves molt motivat,
compromès i vinculat amb la
parròquia. 
Aquest relleu no ens espanta
sinó que ens empeny a
plantejar-nos nous reptes.
Volem encoratjar les noves
monitores a treballar amb
entusiasme i iniciativa. 
Ens agradaria seguir creixent, no
tenir por a innovar i a provar
coses noves.  I sobretot, volem
transmetre el que per nosaltres
ha estat i és l’Esplai: un lloc bo,
on tothom s’hi senti a gust i des
d’on poder mirar el món des de
una perspectiva, inconformista i
somiadora.

Anna, Què valores d’aquests
darrers anys i quin esplai els hi
passes?

Valoro molt tenir un equip que
creu en el projecte, que cuida els
detalls i treballa amb
professionalitat per oferir
activitats que responen a les
necessitats dels infants i joves. La
dedicació i l'esforç de l'equip de
monitors continuen sent la clau
del creixement i l’èxit del
projecte de l'Esplai. Aquest
compromís i treball en equip són
fonamentals
Deixo en les seves mans un
equip jove i ple d'energia, que
irradia il·lusió i motivació. Molts
dels monitors/es actuals són de
la pedrera de l'Esplai, i aquesta
experiència els proporciona un
vincle amb l'Esplai, és un tresor
que cal continuar i fent créixer
en les generacions futures, ja
que servirà com a fonament per
a les noves etapes de l’Esplai.

Cristina, presenta’ns l’Ares. Què
valores d’ella ?

L‘Ares és una persona amb qui he
caminat tota la vida, és
compromesa i treballadora i algú
amb qui pots confiar. Això fa que
treballar amb e lla sigui molt fàcil i
que en aquest procés d’agafar el
relleu de l’Esplai juntes em senti
molt acompanyada. Valoro molt
poder compartir aquest projecte
amb ella i aprendre l’una de l’altra.

Anna, tu continues vinculada
a l’Esplai, quina serà la teva
tasca?

Sí, aquest curs continuaré
vinculada a l’Esplai formant part
de l’equip de monitors i
acompanyant l’Ares i la Cristina
en aquesta nova etapa com a
directores. 
Després de més de deu anys
com a monitora i directora, em
ve de gust deixar aquesta etapa
de la meva vida de manera
progressiva. L’Esplai ha estat un
lloc de creixement i
aprenentatge per a mi, i ara és
moment de cedir el relleu a les
noves directores, que amb molta
il·lusió i entusiasme continuaran
fent créixer aquest projecte. 
Aquest curs donaré suport a
l’equip en tasques diverses:
burocràtiques, logístiques
acompanyament de monitores,
infants, joves i famílies. Vull
poder estar ben a prop de l’Ares
i la Cristina, oferint-los ajuda i
confiança en aquest primer any
com a directores. 
Aquest relleu també serà una
nova etapa d'aprenentatge per a
mi, caldrà buscar la manera de
continuar contribuint en aquest
Esplai que tant ens estimem!

I per acabar, Anna, quin desig
tens de l’Esplai?

Que continuï sent un lloc
d’acollida per a infants, famílies i
monitores. Que sapiguem tenir
una mirada atenta al nostre
entorn per tal que tothom hi
pugui trobar el seu lloc.

L’Anna Solà ha estat la
directora de l’Esplai fins ara,
ho deixa però no marxa. El
relleu té el llistó alt. Les
noves directores l’Ares
Escolà  i la Cristina Álvarez
volen innovar i assolir nous
reptes. Compten amb un
gran equip de monitors.

Amb les directores de l’Esplai Sant Ignasi
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